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Protokół Nr ORN.0012.4.3.2016 

drugiej części posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku   

odbytego w dniu 9 maja 2016 r. 
 

 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński.  

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego – Karolina 

Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyły: 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

powitał przybyłych na posiedzenie komisji. Poinformował, iż jest to kontynuacja posiedzenia, 

którego pierwsza część odbyła się 21 kwietnia 2016 r. Przedstawił porządek posiedzenia.  

 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby w porządku obrad jako punkt 1 ująć przyjęcie protokołu 

z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

Innych uwag do porządku nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek. 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym przyjęła pierwszą 

część protokołu Nr ORN.0012.4.3.2016 posiedzenia komisji odbytego w dniu 21 kwietnia 

2016 r. 

 

Do punktu 2 – Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok. 

 

Komisja przeanalizowała inwestycje pn. Budowa ul. Chopina oraz Zagospodarowanie terenu 

przy budynkach mieszkalnych Ślepie 10, 11, 12, które zostały zreferowane przez Kierownik 

Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicję Szałkowską. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy w związku z inwestycją przy ul. Chopina zawierano aneksy. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że nie. Zadanie zostało zrealizowane w terminie, zgodnie z umową. 
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Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, jakie były główne kryteria. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że cena i termin gwarancji. 

 

Członek Komisji – Wiesław Zalewski 

zapytał, czy gmina ma wpływ na rodzaj i jakość kostki. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że tego gmina nie może narzucać, natomiast wykonawca podpisuje 

oświadczenie, że kostka spełnia wszystkie normy. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

dodała, że wszystkie faktury zostały opłacone w terminie i czynności księgowe takie jak 

przyjęcie środka trwałego na stan nastąpiło na podstawie dokumentów OT. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

rozumie, że odbiór mieszkańców był pozytywny, ponieważ wiele lat czekali na tę inwestycję. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że tak. 

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

odnośnie inwestycji w Ślepiu zapytała, czy zakończono budowę wszystkich chodników. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że do wykonania zostało utwardzenie przed garażami. Być może Sołectwo 

będzie wnioskować, aby wykonać utwardzenie w ramach Funduszu Sołeckiego na przyszły 

rok. Część najbardziej potrzebna została wykonana. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

dodała, że faktura została opłacona w terminie. Przyjęto na stan powstałe środki trwałe czyli 

chodnik i parkingi z kostki polbruk. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

zapytał, ile kosztuje metr chodnika. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że około 120 złotych. Koszt zależy od sytuacji terenowej i innych czynników. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

ponadto poinformowała, że Komisja Rewizyjna oprócz sprawozdania z wykonania budżetu 

powinna również zapoznać się ze sprawozdaniem finansowym. W samorządach  

na sprawozdanie finansowe zgodnie z ustawą o finansach publicznych składa się bilans  

z wykonania budżetu gminy, łączny bilans jednostek budżetowych czyli bilans, który 

obejmuje dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych tj. Urzędu 

Miejskiego, Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

oraz wszystkich szkół gminnych i przedszkola. Takim sprawozdaniem jest również łączny 

rachunek zysków i strat, obejmujący dane wynikające z rachunków zysków i strat 

samorządowych jednostek budżetowych oraz łączne zestawienie zmian w funduszu 

obejmujące dane wynikające z zestawień zmian w funduszu samorządowych jednostek 

budżetowych. Zarządzenie Nr ORN.0050.66.2016 z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie 
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przyjęcia sprawozdania finansowego za 2015 rok Burmistrz przedłożył Radzie Miejskiej  

w dniu dzisiejszym. Sprawozdanie finansowe, zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

przedkłada się Radzie Miejskiej i przesyła do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Dodała,  

że zmiany budżetu gminy mogą nastąpić uchwałą Rady lub zarządzeniem Burmistrza. Plan 

dochodów na początku roku 2015 wynosił około 70 mln zł, a na koniec roku – 79 mln zł. 

Różnica wynika przede wszystkim z wprowadzenia do budżetu dotacji celowych, głównie  

z budżetu państwa na zadania zlecone i własne. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, jaki jest majątek gminy. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że majątek gminy jest ujęty w informacji o stanie mienia komunalnego gminy 

Olecko. Na stanie gminy Olecko i jednostek budżetowych gminy na koniec 2015 r. jest:  

826 ha gruntów, udziały gminy w spółkach o wartości 40.337.400 zł, budynki o wartości  

73 mln zł (wartość księgowa brutto) oraz środki transportowe. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kto z radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wykonania budżetu gminy za rok 

2015.  

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 

gminy za 2015 rok.  

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kto z radnych jest za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie wnioskuje o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2015 rok – wniosek komisji wraz  

z opinią w załączeniu do protokołu.  

 

Komisja ustaliła, że podsumowaniem tematu Analiza jakości posiłków w placówkach 

szkolnych oraz analiza jakości żywności w sklepikach szkolnych zajmie się w miesiącu 

wrześniu. 

 

Ponadto, Komisja dyskutowała na temat koncepcji zagospodarowania rzeki i jeziora Oleckie 

Wielkie, w tym urządzenia plaży „Szyjka” i budowy mostu przez jezioro, budowy drogi 

Świdry-Gąski, a także przebudowy obwodnicy w zakresie problemowego zjazdu od strony 

Ełku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu  3 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Do punktu  4 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zgłosił wniosek w imieniu mieszkańców, aby dokonać konserwacji urządzeń na siłowni 

terenowej nad jeziorem. 
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

zgłosiła wniosek o przestawienie istniejącego lub ustawienie dodatkowego kosza na śmieci  

bliżej ławek przy siłowni terenowej nad jeziorem. 

 

Komisja 

wnioskuje, aby zająć się sprawą braku dostępu do wody, zgłoszoną przez Państwa 

Rabczyńskich – mieszkańców Babek Gąseckich. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano.  

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

           Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

 

       Karolina Kuskowska                   Jarosław Bagieński 

 


